
Generalforsamlingen 22.02.2025 

 Hej. 

En ny beslutning fra korthårklubbens bestyrelse! 

For at få hvalpe stambogsført skal HD status på forældredyrene være kendt. Dvs. fremover 
skal alle hunde født efter 01.01.2024, være HD fotograferet for at må bruges i avlen. Og det 
uanset om man er medlem af klubben eller ej. 

Et lignende forslag blev i 2016 forkastet af generalforsamlingen. Den eneste forskel fra 
dengang og til nu er:  at forældre dyrene dengang skulle have HD indeks A eller B, mod det nye 
forslag hvor HD-status skal være kendt. 

Det kan ikke være rigtig at en bestyrelse kan omgøre en generalforsamlingsbeslutning. 

Jeg vil gerne høre generalforsamlingens mening:  

Skal alle hunde være HD fotograferet for at bruges i avl?  Ja / nej 

 

Mvh. 

Jakob Poulsen. 

 

 


